



Since 1981

# 聖地亞哥-海洋世界一日遊

## San Diego SeaWorld Whole Day Tour



出發日期：週二, 五, 日

DEPARTURE: TUE, FRI, SUN

### 行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 含樂園門票，專業導遊帶入園介紹(九人以上)。
- Includes theme park ticket, fully escorted inside park (Min. 9 Pax).

團號 CODE	大人 ADULT	小孩 CHILD	時間 TIME
SDS-1	\$125	\$110	8am - 8pm



早上出發，前往加州最美麗的聖地牙哥海港碼頭，步行碼頭藝術商店，充滿了南美拉丁色彩之藝術品及文物或可自費海灣遊輪，俯瞰海軍港中的航空母艦及海灣美景。轉往世界最大的水族館—海洋世界。它是美國最大的海洋主題公園。觀賞企鵝、海獅、海豚等海洋動物為您呈獻不可思議的精采表演，同時重逾兩噸的殺人鯨與訓練人員一起演出精采難得一見的節目，老少皆愛。尤其是小朋友，在歡樂的同時，也得到很多海洋世界及動物的知識。

Morning departure from Los Angeles, head south on fwy 5 to San Diego pier, walk along the pier filled with Latin American artifacts and handicrafts. View the beautiful downtown San Diego and U.S. aircraft carrier in Mission Bay. Optional: Bay cruise (enjoy San Diego Bay's spectacular scenic view and nearby attractions). Then, enter Sea World - the largest and most magnificent marine life park in the world. Here you will experience the excitement of many live shows including Shamu the Killer Whale, and see animal stars from many popular television specials. Return to Los Angeles in the evening.

# 聖地亞哥市區觀光一日遊

## San Diego City Tour

出發日期：週二, 五, 日

DEPARTURE: TUE, FRI, SUN

### 行程特色/ HIGHLIGHTS : (四人成團 / Min. 4 Pax)

- 聖地牙哥古城, 海港, 包括海灣遊輪, 中途島號航空母艦博物館門票
- San Diego harbor, included Bay Cruise & USS Midway Aircraft Carrier admission.

團號 CODE	大人 ADULT	小孩 CHILD	時間 TIME
SDC-1	\$125	\$110	8am - 8pm



由洛杉磯出發，沿著美麗的太平洋沿岸公路 (PCH) 前往加州最南端的海灣城市，聖地亞哥市。一個半小時的車程後我們穿越市中心區，前往海灣邊上的聖地亞哥港，這裡是美國海軍在西海岸最重要的軍港，也是駐守亞洲的第七艦隊的母港，在此我們參加海灣遊輪，一睹全世界最強大的航母武力和登上曾擁有輝煌戰績的中途島號航空母艦。之後前往加州擁有近兩百年歷史的老城區，聖地牙哥老城，發人思古之幽情，接著前往1838年成立的巴布亞公園 (Balboa Park)，這是全美最早的全眾公園之一。分別在1915年及1935年舉辦過世界博覽會。在1977年登記成為國家歷史地標。傍晚時分一路跟隨著夕陽回來洛杉磯，結束聖地亞哥懷舊、探險之旅。

Starting from Los Angeles, follow the Pacific Coast Highway to San Diego, a beautiful coastal city located at the southern tip of California. The 1.5 hour ride will pass through downtown San Diego and stop at San Diego Harbor, location of Naval Base San Diego, the principal homeport of the US Navy's Pacific Fleet and over 200 individual commands. Join a bay cruise and go aboard the Midway aircraft carrier. Later, we visit the "birthplace" of California - Old Town San Diego. We then proceed to Balboa Park, one of the first public parks in the US, established in 1838, and host of the Panama-California Exposition of 1915-1916 and California Pacific International Exposition of 1935-1936. We return to Los Angeles along the Pacific Coast Hwy.

### 費用包括 / FARE INCLUDES

- ※ 航空母艦，灣區遊輪門票
- ※ USS Midway Aircraft Carrier & Bay Cruise tickets

※ 司機與導遊的服務費，每人每天\$10 / Driver & tour guide's service fee at \$10 per person per day.

美國西岸



美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com



- 蒙市 626-571-2988
- 羅蘭崗 626-810-4388
- 爾灣 949-559-8088

- 阿凱迪亞 626-821-1986
- 喜瑞都 562-402-2558
- 奇諾崗 909-270-5515

- 夏威夷 808-333-5706
- 聖地牙哥 619-255-4806
- SOT# 1018680-10



獲取更多旅遊資訊與優惠